
文藻外語文藻外語文藻外語文藻外語大大大大學應屆畢業生不參加替代課程學應屆畢業生不參加替代課程學應屆畢業生不參加替代課程學應屆畢業生不參加替代課程    

切結切結切結切結書書書書    

學 生： 

學 號： 

因尚未通過貴校日語語言能力檢定標準，且不參加校方提供之

『語言檢定畢業門檻替代課程』，若大四畢業時，尚未通過語言

能力檢定標準，則依照貴校學則規定不頒予學位證書，亦不發予

加註「惟未達本校日文語檢畢業門檻」說明之學位證書（亦即同

學雖已修畢應修畢業學分數，因未通過語言能力檢定標準，進修

部將依學則規定不頒予學位證書，且翌年屬延修生身份，同學需

在二年內（含）通過語言能力檢定標準或選擇修習次學年度語言

檢定畢業門檻替代課程並通過後，方得領取學位證書）。 

    此 致 

 文 藻 外 語 大 學  

                           學生簽章： 

                           學生電話： 

                           家長簽章： 

                           家長電話： 

中  華  民  國    年    月    日 



Affidavit 

Name: 

Student No.: 

Upon graduation, if the above said student not only fails to pass the 

required level of Japanese language proficiency test but also fails to 

take the substitute course for equivalent language proficiency, the 

University will not confer a diploma or conditional certificate to the 

student, despite the fact that the student has completed all the 

required academic credits for graduation. In the next academic year, 

the student’s registration status will be deemed as extension and will 

have to pass the language proficiency test within two years or take 

the substitute course in order to earn the degree and its diploma. 

Solemnly presented to Wenzao Ursuline University of Languages 

 

Student: 

Phone: 

Parent: 

Phone: 

Date: 


